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WYPOWIEDŹ PANI RADNEJ ANNY URBAN DOT. PROTOKOŁU NR V/07 Z OBRAD V SESJI RADY MIEJSKIEJ W AUGUSTOWIE,

KTÓRE ODBYŁY SIĘ W DNIU 19 LUTEGO 2007 R.

„Ad.pkt 5e

Pani Radna Anna Urban – zwróciła uwagę na tryb pracy Zespołów działających w Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Ze względu na
duży zakres pracy – Zespół Motywujący, może spotykać się 4 razy w miesiącu. Natomiast Zespół Kontrolujący i Zespół Opiniujący powinny spotykać się
wyłącznie po 3 razy w miesiącu. Pani Radna Anna Urban stwierdziła, że działalność Komisji powinna być prowadzona w sposób bardziej oszczędny.”
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